
GRIMESTAD VEL OG BÅTFORENING 
 

Referat fra styremøte 10/12 2020 kl. 18.00  side 1 
 

Sted: RAMSÅSVEIEN 4, hjemme hos Jorunn 

TID: TORSDAG 10. desember 2020. KL. 18.00 

 
Innkalte: Anders Krogholm, Anne Merete Dahl, Nina Ribe, Øivind Løvdal, Dag Ingvaldsen, og 

Jorunn Frederiksen 

 

Meldt forfall: Truls Bastiansen og Hans Melandsø 

Ikke møtt:  

 

 

 Anders ønsket velkommen.  
 

 

1. REFERAT FRA STYREMØTE  08/10 – 2020  

                         Godkjent 
                         

2. KORRESPONDANSE INN/UT 

Brev til Færder kommune v/ Tor Arne Morken, datert 09/10-2020, 

vedrørende refusjon av utlegg til toalettet på badeplassen 2018-2020. 

Kopi av fakturarer fra Maxbo vedlagt. 

 

3. ØKONOMISK OVESIKT PR. 30.09.2020 

Pr. nå viser regnskapet inntekt på kr. 740.642,67 og driftsutgifter på kr. 285.100,91,- 

Finansposter (Lån) kr. 118.309,-. Resultat før skatt kr. 337.232,76,-. Ved bruk av 

avsetning velsaker kr. 77.879,54 er det et overskudd på kr. 415.112,30 

 

4. MØTEPLAN FØRST I 2021 

 Styremøte    Torsdag 28. januar kl 18.30, hjemme hos Anders 

 Årsmøte:      Fredag 19. mars kl. 18.00 på Scandic Havna dersom corona situasjonen 

                      tillater dette.   

                           

5. NY FLYTEBRYGGE 

a) Søknad til kommunen er under arbeid, venter på å få avklart nabovarsel fra  

Borch-Nielsen 

 

b) Søknad om lån  

Lån i Sparebank1 Buskerud-Vestfold på Teie er innvilget 
                          
SPUNTING I INDRE HAVN. 
 

6.  FORSIKRING 

Sparebank 1 – Fremtind overtar forsikringen for anlegget. I perioden 28.11.2020 til 

15.10.2021. Forsikringssum kr. 26.184,-. Det som er forsikret er: Eiendeler, ansvar,   

næringsbygg, traktor/arbeidsmaskiner (les kran), kollektiv ulykkesforsikring  
 

7. NYTT LEKEHUS MED SKLIE TIL LILLELEKEPLASS 

Siden kommunen ikke godkjente det gamle lekehuset har de hentet dette. Frode 

Christiansen har undersøkt og bestilt nytt som er i henhold til forskriftene. Dette 

vil bli levert og montert våren 2021.  

 

8. NY DATA MASKIN FOR GVB 

Datamaskinen som brukes for Grimestad Vel og Båtforening er veldig «treg» og ustabil. 

Jon Petter Martinsen kommer med tilbud på ny kraftigere PC.  

 

9. NYTTÅRSMARKERING 2020. 

Siden nyttårsaften 1999 har det vært tradisjon å gå fakkeltog fra fotballbanen kl. 17.00, 

opp Løkkeveien, Østveien og ned Velveien tilbake til fotballbanen. De siste årene har  
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toget gått fra samme sted, opp Grimestadstranda, ned Velveien og opp Ramsåsveien  

tilbake til fotballbanen kl. 17.30. Da har det blitt avfyrt en batteripakke. Etter det har alle 

gått hjem til sitt.  

Dette året vil det, grunnet situasjonen med Covid 19 pandemien, ikke bli noe fakkeltog og 

oppskyting av raketter i regi av Grimestad Vel og Båtforening. Styret vil også henstille til  

medlemmene om ikke å ha felles samling på fotballbanen kl 24.00.  

 

10. EVENTUELT:  

Ved opptak av båter i krana oppdages det ofte at hengerne ikke har tilstrekkelig  

luft i dekkene. Det er derfor ønske om å anskaffe en kompressor. Havnekomiteen ordner 

dette.  

 

Etter møtets slutt ble det servert tradisjonell kinnekjøttmiddag med tilbehør.    

 

                           

Neste styremøte: Torsdag 28. januar kl. 18.30,  

 

 

Møtet avsluttet kl. 19.30                                                Jorunn Frederiksen 


